

## Referat bestyrelsesmøde 4lingerne

Dagsorden:

### 1. Nøglebokse

- Vi har mulighed for at sætte nøglebokse op i alle 4lingerne-blokke. Til mødet blev der talt om, at nøglebokse skal hænges hensigtsmæssigt og sikkert ift. de enkelte opganges udformning.
- Kenneth kom med forslag til nøglebokse med opsætning i alle 4 blokke.
- Lars kom med et modforslag til billigere nøglebokse.

**Arbejdsopgave: Lars sender det forslag, han har fundet til Susanne, som sender det videre til Kenneth. Hertil vil vi gerne vide, om der kan blive lavet flere nøgler til "Lars' bokse" og om man evt. kan lave identiske cylindere i de 4 bokse.**

**Dertil vil vi som beboere gerne vide, om Kenneth/Lars' forslag kan risikere at blive en udgift for 4lingernes beboere?**

### 2. Ventilation

- Informationspunkt - det er alle blokke, der har udfordringer med ventilationen.

**Arbejdsopgave: Vi vil gerne høre om service ift. vedligehold (udskiftning af filtre, styring af luftfugtighed ift. ventilationsanlægget – det er meget tørt)**

### 3. Dirigent til afdelingsmøde d. 2. maj

- Kunne Kenneth påtage denne opgave?  
**Dette punkt spørger bestyrelsen om til formøde** (se nedenstående underpunkt)

#### 3.1. Møde før selve afdelingsmødet d. 2. maj

- Bestyrelsen er blevet spurgt, om vi kunne være interesseret i et "formøde". Det blev der besluttet til bestyrelsesmødet, at vi takker ja-tak til.

### 4. Opsamling fra punkt omkring stormskade

- Susanne informerer om, at stormskade ikke vil blive taget op til kommende afdelingsmøde.
- Her snakkede bestyrelsen om idéen i at tage punktet op under "eventuelt" til afdelingsmødet.

## 5. Eventuelt

- Print af ”Rundtur som ny borger i Høje Taastrup”. Tilbuddet kan også findes på Høje Taastrups hjemmeside.

**Arbejdsopgave: Michael printer og sætter information om dette tilbud op i 4lingernes opgange.**

### 5.1. Bestyrelsens beretning til afdelingsmøde d. 2. maj

- Molokker
- Nøglebrikker
- Beboer app
- Brunata app
- Adressesamhørighed
- Ventilation og varme
- Solceller
- Konkurs
- Hashsalg

### 5.2. Hashsalg

- En beboers fortælling:  
En tilfældig beboer henvender sig til Vivian i 83-opgangen, hvorefter han begynder at spørge ind, om jeg havde lagt mærke til mistænkelig adfærd i kælderområdet. Herefter fortæller beboeren, at han af flere omgange har oplevet, at kælderområdet er tilrøget og lugter af hash. Han fortalte samtidig, at der har været placeret stole dernede, og han udtrykte, at det er et problem, at man ikke føler sig tryk ved at gå ned i sit kælderrum.

### 5.3. Løsninger/forbyggende indsatser omkring hash

- Bestyrelsen kommer med forslag til løsninger/forbyggende indsatser for at komme problemet til livs herunder: Chipsystem og videoovervågning

**Arbejdsopgave: Kan man lave et chipsystem til hvert kælderrum, så de er kodet til den enkelte blok?**

**Michael undersøger dette, og kan henvende sig til Mads for flere oplysninger.**

**Arbejdsopgave: Videoovervågning- Michael undersøger priser/muligheder og kan henvende sig til Kenneth for flere oplysninger.**

- Til bestyrelsesmødet blev der snakket om idéen i at sætte en føler ud ved at spørge øvrige beboere om deres holdning til videoovervågning til afdelingsmødet under ”eventuelt”.

D. 25-04-23

#### 5.4. Seniorbofællesskab og beboere, der måske ikke opfylder kriterier

- Susanne gjorde opmærksom på, at hun har mistanke til, at der er beboere i seniorbofællesskabet, som ikke opfylder kriterierne. Susanne går videre med hendes mistanke og billedbeviser til Maja, hvorefter Maja følger en fast procedure.

Næste bestyrelsesmøde:

Tirsdag d. 6. juni 2023 kl. 19-21.00. Lokation følger.